
W posiedzeniu udział wzięli:

1. Aleksander Załęski -  przewodniczący komisj i

2. Ryszard Klusek -  członek

3. Krzysztof Kłębek -  członek

4. Józef Sobczak -  członek

5. Zbigniew Stańczak -  członek

6. Edyta Zaręba -  członek

W posiedzeniu uczestniczył pan Tadeusz Bulik Wójt Gminy.

Otwarcia posiedzenia komisji dokonał Przewodniczący, powitał zebranych i poinformował, że 

głównym tematem posiedzenia komisji są sprawy bieżące i uchwalenie planu pracy na rok 2014.

W sprawach bieżących Wójt poinformował, że mieszkańcy Woli Rasztowskiej wyrażają chęć 

przyłączenia się do naszej gminy. Jest to duża miejscowość posiadająca dużą powierzchnie 

terenów inwestycyjnych zlokalizowanych przy trasie E-8.

W tej sprawie ustalono, że na kolejne posiedzenie komisji zostanie poproszony radny tej wsi wraz 

z radą sołecką aby temat przybliżyć.

Pismo handlowców i pracowników lokalnych sklepów, skierowane do Wójta i Samorządu Gminy 

Dąbrówka związanych z pogłoską o otwarcia dyskontu tupu Biedronka.

Wójt wyjaśnił, że wszelkie pozwolenia związane z budową i pozwolenia komunikacyjne będzie 

wydawał Starostwa, dlatego w tej sprawie wystąpi do Starostwa.

Przewodniczący komisji zapytał, czy komisja wnioskuje do rada gminy o wystąpienie z petycją 

do parlamentu w związku z petycją handlowców i poddał pod głosowanie powyższy wniosek.

Wniosek został przyjęty większością głosów ( 4-za, 2 -  wstrzymujące).

Ustalono, że na kolejną sesję rady gminy radca prawny przygotuje stosowany projekt uchwały.

- Sprzedaż działki w Kuligowie. Wójt wyjaśnił, że jest o działka o powierzchno ok. 3000 m która 

zlokalizowana jest w pobliżu kościoła. Zgłosił się nabywca ale nie można dokonać transakcji 

ponieważ działka nie jest ujęta w wykazie działek przeznaczonych do sprzedaży. Wójt zapytał, 

czy może dokonać zmiany w uchwale w której wykazane są działki przeznaczone do sprzedaży.

Przewodniczący komisji poddał pod glosowanie wniosek o dopisanie przedmiotowej działki do 

wykazu działek przeznaczonych do sprzedaży. Wniosek został przyjęty przez komisję 

jednogłośnie.

Kopalnia piasku w Zaścieniach. Wójt poinformował, że otrzymał pismo od Marszałka w sprawie 

zaopiniowania wniosku właściciela kopalni piasku w Zaścieniach.

Przewodniczący komisji wyjaśnił, że na posiedzeniu w dniu 8 października 2013r. zapadły 

ustalenia, które na piśmie inwestor miał dostarczyć Wójtowi przed wydaniem opinii.

Protokół Nr 18

z posiedzenia Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym odbytego w dniu 14 lutego

2014r.



Ad. Plan pracy komisji został przedstawiony przez Pana Aleksandra Załęskiego. Do 

przedmiotowego planu nie wnoszono uwag.

Na tym protokół zakończono-

Przewo^niczą^,koro)isj i

-—  iATeKsanaer Załęski



Plan pracy Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym Rady 
Gminy na 2014 rok.

I kwartał
- analiza i weryfikacja inwestycji kanalizacyjnych ■
- analiza celowości przeznaczenia i wykorzystania mienia komunalnego gminy
- koncepcja kanalizacji południowo-wschodniej rejonie gminy
- analiza kierunków kanalizacji.

II kwartał
- określenie głównych kierunków inwestowania w gminie
- przygotowanie wniosków do budżetu powiatu na 2015 rok.

III kwartał
- analiza stanu realizacji I etapu kanalizacji w północno-zachodnim rejonie 
gminy
- przygotowanie wniosków do budżetu gminy na 2014 rok.

IV kwartał
- weryfikacja projektu budżetu gminy na 2015 rok
- analiza stanu realizacji inwestycji kanalizacyjnych.

Ponadto , tem atem  p o sied zeń  kom isji b ęd ą  w szy stk ie  b ieżące  sp raw y  z zakresu  

kom petencji kom isji ro zw o ju , s to so w n ie  do b ieżących  po trzeb .


